

父親節快樂



Happy Father's Day



# LUKE 11 – JESUS TEACHING ON PRAYER

---

# LUKE 11 – JESUS TEACHING ON PRAYER

---

- v. 1-4 Guide: “*The Lord’s Prayer*” (Father...)

# LUKE 11 – JESUS TEACHING ON PRAYER

---

- v. 1-4 Guide: “*The Lord’s Prayer*” (Father...)
- v. 5-8 Illustration: the *bold, persistent* host

# LUKE 11 – JESUS TEACHING ON PRAYER

---

- v. 1-4 Guide: “*The Lord’s Prayer*” (Father...)
- v. 5-8 Illustration: the *bold, persistent* host
- v. 9-10 Instruction: “*Ask, seek, knock...*”

## LUKE 11:11-12 | 路加福音 11:11-12

---

<sup>11</sup> "Which of you fathers, if your son asks for a fish, will give him a snake instead? <sup>12</sup> Or if he asks for an egg, will give him a scorpion?"

---

<sup>11</sup> 你們中間作父親的，哪有兒子求魚，反拿蛇當作魚給他呢？<sup>12</sup> 或求雞蛋，反給他蠍子呢？









## LUKE 11:13 | 路加福音 11:13

---

<sup>13</sup> If you then, though you are evil, know how to give good gifts to your children, how much more will your Father in heaven give the Holy Spirit to those who ask Him!"

---

<sup>13</sup> 你們雖然不好，尚且知道把好東西給自己的兒女，何況天父，豈不更把聖靈賜給求他的人嗎？”



## LUKE 11:13 | 路加福音 11:13

---

<sup>13</sup> If you then, though you are evil, know how to give good gifts to your children, how much more will your Father in heaven give the Holy Spirit to those who ask Him!"

---

<sup>13</sup> 你們雖然不好，尚且知道把好東西給自己的兒女，何況天父，豈不更把聖靈賜給求他的人嗎？”

# MAIN POINT

---

We can trust our Heavenly Father  
to give us His very best.









## LUKE 11:13 | 路加福音 11:13

---

<sup>13</sup> If you then, though you are evil, know how to give good gifts to your children, how much more will your Father in heaven give the Holy Spirit to those who ask Him!"

---

<sup>13</sup> 你們雖然不好，尚且知道把好東西給自己的兒女，何況天父，豈不更把聖靈賜給求他的人嗎？”





**THE END**

**STOP**



父親節快樂

HAPPY  
FATHER'S  
DAY